
Protokół Nr 11/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 05 lipca 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLVIII Sesję Rady Miejskiej. 
3.  Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

                                

         
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1200 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Mariusz 
Smoliński. Komisja przyjęła porządek Komisji, nie wnosząc uwag.  
 
 
Ad 2  
 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
c) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 
doradców zawodowych oraz nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami 
obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze zatrudnionych w szkołach podstawowych 
i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Białogard – druk C,  

Przedstawiła:  Naczelnik Wydz. Edukacji Marta Grabczyńska 
 

Radny Sz.Jonko – pytał z czego wynikają 22 godziny? 
Naczelnik – odpowiedziała, że taką ilość mają pozostali pracownicy i do nich dołączyła grupa 

podobnych pracowników. 
 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3 (jednogłośnie). 

 
d) w sprawie przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze 

zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć, oraz warunków 
i trybu tego obniżenia - druk D, 

Przedstawiła:  Naczelnik Wydz. Edukacji Marta Grabczyńska 
 

Radny A.Wegner – pytał o jaki stopień niepełnosprawności chodzi? 
Naczelnik – odpowiedziała, że znaczny lub umiarkowany. 

 



Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3 (jednogłośnie). 

 
e) w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 2022/2023 

– druk E, 
Przedstawiła:  Naczelnik Wydz. Edukacji Marta Grabczyńska 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3 (jednogłośnie). 

 
f) w sprawie wysokości opłat z tytułu korzystania ze żłobków utworzonych przez Miasto 

Białogard oraz warunków częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat – druk F, 
Przedstawiła:  Naczelnik Wydz. Edukacji Marta Grabczyńska 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
Sekretarz Miasta – dodał, że średni koszt pobytu dziecka w żłobku wynosi 1.100 zł. 
W.Czurko – pytał czy to dofinansowanie 400+? 
Naczelnik – odpowiedziała, że tak. Dla Miasta też zwiększa się dochód, dofinansowuje pobyt 

dziecka a nie wyżywienie. 
W.Czurko – pytał ile Miasto zyskuje na tym programie? 
Naczelnik – odpowiedziała, że dotychczas wpływy roczne wynosiły 453 tys. 321 zł a zakłada 

się 963 tys. 072 zł. 
Sz.Jonko – stwierdził, że rodzic powinien poczuć inflację. 
Sekretarz – stwierdził, że koszty funkcjonowania żłobka od przyszłego roku będą większe, 

więc Miasto nie zaoszczędzi środków. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
a) w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Białogard - druk A, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 4 (jednogłośnie). 

 
b) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Białogard – druk B, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 



W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 4 (jednogłośnie). 

 
g) w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 

zarządcą jest Miasto Białogard – druk G, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
Sz.Jonko – powiedział odnośnie stawki za ogródki piwne, że to ulgowe traktowanie, bo 

koszty są niewielkie. 
Sekretarz – odpowiedział, że stawka wynosi 0,26 zł za 1 m2 powierzchni dziennie. 
Sz.Jonko – stwierdził, że zgłosi 1 zł za m2 powierzchni. 
W.Czurko – pytał ile jest takich ogródków gastronomicznych? 
Sekretarz – odpowiedział, że około 10. Nie każdy jest w pasie drogowym, bo są na terenie 

prywatnym albo dzierżawią teren. 
 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
h) w sprawie opłaty targowej – druk H, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 4 (jednogłośnie). 

 
i) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk I, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – pytał co się dzieje z dachem biblioteki na oś. Kołobrzeskim? 
Sekretarz – wyjaśnił, że dostaliśmy 800 tys. zł na modernizację filii. W tym roku odbędzie się 

przetarg i planuje się wydatkowanie 200 tys. zł. 
Sz.Jonko – pytał o co chodzi ze zdjęciem ul. Moniuszki na ul. Grunwaldzką? 
Sekretarz – odpowiedział, że to nie ma nic wspólnego a zbieżność kwot. Miasto uzyskało 

dotację na ul. Grunwaldzką. 
Sz.Jonko – pytał to po co zdjęcie ul. Moniuszki? 
Sekretarz – wyjaśnił, że w tym roku nie zdążą wydatkować całej kwoty. Inwestycja jest 

w formule „zaprojektuj i wybuduj” . Przetarg czeka na rozstrzygnięcie. Ostatnie płatności są 
przewidziane na koniec 2024 roku. 

Sz.Jonko – pytał czy były środki na ul. Grunwaldzką? 



Sekretarz – odpowiedział, że tak. Początkowo 4 mln 900 tys. zł + 200 tys. zł, a potem okazało 
się, że jest 8 mln zł, więc dokładamy 3 mln zł. Warunkiem rozstrzygnięcia jest podjęcie 
uchwały w sprawie zagwarantowania dofinansowania. 

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 4 (jednogłośnie). 

 
j) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 

– druk J, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 4 (jednogłośnie). 

 
k) w sprawie nadania nazwy rondu w Białogardzie – druk K, 

Przedstawił: Wiesław Czurko w imieniu wnioskodawców 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 2, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 
l)  w sprawie nadania nazwy rondu w Białogardzie – druk L, 

 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie w/w projektu uchwały głosując: 
za – 0, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 
ł) w sprawie petycji mieszkańców ulicy Witkacego w Białogardzie w sprawie decyzji 

Burmistrza Białogardu w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej – druk Ł. 
Przedstawił: Przewodniczący Komisji Mariusz Smoliński 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 2, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
 
 



Ad 3 
 

W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych problemów. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1340 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 
 

             Przewodniczący Komisji 

                   /-/  Mariusz Smoliński 
 
 
 


